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1.应用文写作高分策略
	第一段高分句式
	1.一切都好吗?/见信好/这封信捎去我发自内心的对你生日的祝福。yearn /jɜːn/渴望;向往  cater /ˈkeɪtə/满足
2.我渴望融入当地的社会，扩展自己的能力去帮助他人，我发现这项工作正符合我的期望。
3.通常在每年/每两月/两周一次...在...举行，这是一个很好的平台，让我们的学生主动……把最好的自己展现出来。
4.这场以人工智能应用为特征的为时两小时讲座将于本周日下午2点在学校大礼堂举行，这将定让参与者接触到科技创新。
5.独家新闻/好消息!英语俱乐部招募新会员！
6.“跨文化食品博览会”萦绕在我脑海里，我迫不及待地想和你一起计划!
buzz /bʌz/ v. 发嗡嗡声；匆忙走动；充满嘈杂声；充满想法，翻腾；繁忙，充满活力
7.如今，我们学生的学业要求越来越高。因此，我们经历了长时间的久坐和更少的运动时间，我在此鼓励每个正在阅读这篇文章的人站起来开始慢跑。
	1.How is everything going? / I hope this mail finds you well./ This letter is coming all the way from my heart to convey my best wishes for your birthday. 
2. Yearning for melting/ blending/ integrating into local society and extending my abilities to help others, I find this work exactly caters to my expectations. 
3. Usually held in +时间 annually/bimonthly/biweekly +地点, it’s a splendid platform for us students to take the initiative in... and bring out the best in ourselves.
4.The two-hour lecture, featuring the application of AI，is scheduled to be held at 2 p.m. this Sunday in the school auditorium, which will never fail to expose participants to scientific and technological innovation. 
5.Scoop! /Good news! The English Club is recruiting new members!
6.The "Cross-Cultural Food Fair" is buzzing in my head, and I can't wait to plan it with you!
7.Nowadays, we students are pressed with mounting academic demands. As a result, we experience prolonged sedentary periods and less exercise time, I hereby encourage everyone who is reading this passage stand up and start jogging.

	
第三段画大饼高分句式
	1. 对中国有浓厚的兴趣和深刻的了解, 我相信/我有充分的信心你会展示非凡的表现。/你的闪光想法一定会被欣赏。/你无疑会脱颖而出。
2.我敢打赌它永远不会让你不满意。/不要错失如此简单的快乐哟！
3.强烈建议您亲自前来欣赏这些精美的艺术品。不要错过它!  
4.我渴望与您一起踏上这段研究之旅。
5.信上附有一个吉祥的中国结。愿你在人生的新舞台上，每时每刻都充满欢乐! /祝您的展会取得圆满成功!
6.激情娱乐，尽情收获，不要犹豫，在周五之前在学校网站上注册。
7.我希望中国传统文化的学习将是愉快和光荣的。祝你不断地取得成功和进步! /祝你在新的一年里收获丰硕!
8.让我们主动锻炼身体，保持身体健康。一起来，我们使校园成为充满生机和活力的地方。
9.祝你一切顺利。/祝你回家旅途愉快。/ 衷心希望您在我校度过一段愉快而有意义的时光，一次轻松而清爽的中国之旅!
	1.Since you have a keen interest and profound understanding in China, I'm deemed that / I have ample faith that you'll showcase your marvellous /extraordinary performance. /your sparkling thoughts will definitely be appreciated./ you’ll undoubtedly stand out.  /ˈmɑːvələs/ 极好的；非凡的；美妙的
2.I bet it will never fail to satisfy you./ Never deprive yourself of such simple pleasures! 
3..It is highly recommended that you come and relish /ˈrelɪʃ/尽情享受the delicate artworks by yourself. Don’t miss it!
4.I am eager to embark on this research journey with you.embark /ɪmˈbɑːk/ v.上船，上飞机；着手，开始（新的或艰难的事情）
5. Attached to the letter is an auspicious Chinese knot. May every moment full of joy on your new stage of life! /May your exhibition be a huge success!
6. To have fun and more than fun, never hesitate to sign up on the School Web before Friday.   
7.I do hope the learning of Chinese traditional cultures will be enjoyable and glorious. Wish you continued success and progress! /Wish you a fulfilling and fruitful year ahead!
8.Let’s take the initiative to exercise and keep ourselves healthy. Together, we can make our campus a vibrant and energetic place.  take the initiative to do 采取主动做某事；主动做，带头做
vibrant /ˈvaɪbrənt/adj.充满活力的，朝气蓬勃的；鲜艳的，醒目的；洪亮的，强劲的       
9.Wish you all the best./ Wish you a pleasant journey home. / Sincerely hope that you harvest a pleasant and worthwhile stay in our school, and a relaxing and refreshing trip in China!      

	高分应用文情感策略
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2.回归高考真题，突显立德树人，体现核心素养
2024年6月全国新课标I卷假定你是李华，你们班上周五在公园上了一节美术课，请给英国好友Chris写一封邮件分享你的经历，内容包括：1. 你的作品内容；2. 你的感想
Dear Chris，
  I'm writing to share with you an art class in a park last Friday.
I’m writing to share with you an art class in a park last Friday. Guess what? I drew an oil painting! I think I’ve done myself proud.
    I painted it on the bank of a babbling stream. On the canvas, the sky is rendered in bright blue with fluffy clouds floating above, and the skyline of the distant mountain is sketched out in silhouette with gray shades. Below flows the river, with tall willows dipping their branches into the surface and nifty birds skimming over the lotus, causing the ripples which disturbs the peaceful reflection of the sky. I suppose it has to be the best work I’ve ever made. The photo of my painting is attached below, just see for yourself!
    Besides the satisfaction of creating my own pieces, I learned a lot from the art class in nature. I’ve never thought before that art has it root it Mother Nature and that we create art pieces to remember and applaud for “her”. As humans, we should never be alienated from our “root” where we come from: Nature.
    So how do you think of it? Tell me as soon as possible.
    Best wishes! (180)
（2022年1月浙江高考）假定你是李华，在“中国—爱尔兰文化节”活动中结识了爱尔兰朋友Chris，现在他已回国。请你给他写一封邮件，内容包括:1.回忆活动经历；2.分享个人收获；3.希望保持联系。
    How was your journey home? I miss you so much.
     I’m still excited about what we experienced together during the China-Ireland Cultural Festival. The lectures we attended, the movies we watched, and the exhibitions we visited were really impressive. I certainly learned a lot about the Irish culture. What is amazing is that I gained a deeper understanding of my own culture as well.
   I hope I can visit Ireland some day and gain first-hand experience of your culture. I also hope you will come to China again sometime. Let’s keep in touch.                                                                                    
2024年1月浙江首考新课标I卷请你写一篇短文向校英文报“Sports and Health”栏目投稿，向同学们推荐一项适合课间开展的运动，内容包括: 1.介绍这项运动; 2.说明推荐理由。  
Stand Up and Exercise, Everybody!
Stand Up and Exercise, Everybody!
    Nowadays,we students are pressed with mounting academic demands.As a result, we experience prolonged sedentary periods and less exercise time, I hereby encourage everyone who is reading this passage stand up and start jogging.
    Jogging, an aerobic exercise that trains all parts of your body, is both inexpensive to do and very flexible.You can easily fit jogging sessions into your tight study schedule, and all you need are some comfortable clothes and a pair of trainers of your preference. Besides, jogging has several scientifically proved mental benefits, such as boosting your cognition and mental clarity.
     With all those physical and mental benefits, jogging is such an excellent exercise for us students. So,let's stand up and hit the trail today.
2025年1月浙江首考新课标I卷你将参加英语课上的“一分钟演讲”活动。请你针对部分同学在校园内用手机拍摄短视频的现象写一篇演讲稿，内容包括：1.陈述看法；2.提出建议。
My views on Filming Short Videos on Campus
My views on Filming Short Videos on Campus
Hello, everyone! Recent days have witnessed some of students harnessing their mobile phones to film short videos on campus. From my perspective，the prevalent act itself does no harm, yet regulations are demanded.
     Admittedly, short videos are capable for capturing meaningful moments and transforming them into lifelong memories. Nevertheless, addiction to streaming platforms might cage students’ attention，thus hindering their academic excellence. To maximize the pros while minimizing the cons, it’s feasible for the school to set certain periods for the utilization of phones, so as to guarantee learning proficiency and efficiency. As for we students, it’s strongly suggested that we ensure the contents of  our short videos are of high quality.
Hopefully, we’ll be the master of devices, rather than the slaves of them. Thanks for your listening!

3.2025年高考预测 ——“实践类学习+,劳动教育+, 高科技+ ”的综合话题
	1.课外研究性学习/拓展性学习+

	2025届温州高三一模假定你是李华，你的英国朋友Jasper对你在“科学三分钟”(3-minute Science Speech Activity)中介绍的生物多样性研究很感兴趣，想了解你如何应对研究中的挑战。请你写一封邮件回复，内容包括：  
1．研究困难；2．解决方法。

	介绍生物多样性研究的困难和方法
	感谢你对我关于生物多样性研究的演讲感兴趣。我遇到的主要挑战之一是从不同的生态系统中获取准确的数据，而这些数据的获得通常有限。为了克服这个问题，我与当地的研究人员合作，利用遥感技术从不同的地形和景观中收集综合数据。
此外，分析如此庞大的数据集需要先进的统计方法和可靠的数据分析模型，这是我通过在线课程和咨询老师学到的。这些解决方案使我能够在相当短的时间内得出准确而令人信服的结论。  
希望你能从我上面的分享中收获很多，并热切期待你的回复。
	Thank you for your interest in my presentation on biodiversity research. One of the main challenges I encountered was obtaining accurate data from diverse ecosystems, which often have limited accessibility. To overcome this, I collaborated with local researchers and used remote sensing technology to gather comprehensive data from various terrains and landscapes.
Additionally, analyzing such vast datasets required advanced statistical methods and reliable data-analysis models, which I learned through online courses and consultations with faculty. These solutions enabled me to produce accurate and convincing findings within a fairly short time frame.
Hope you can glean a lot from my above sharing and keenly anticipate your reply. Best wishes.  glean /ɡliːn/ vt.收集   dataset 数据集

	
	我遇到的最大问题是实验条件和设备有限，很难分析我收集的数据。为了解决这个问题，我向我的生物老师寻求帮助，他提供了几种可供选择的数据分析方法。然后，我采用了一种创造性的方法——计算机建模，来估计不同环境变量对特定生态系统内物种多样性和分布的影响。
	The biggest problem I encountered was the limited experimental conditions and equipment, making it difficult to analyse the data I collected. To address this issue, I sought help from my biology teacher, who was incredibly helpful with several alternative methods for data analysis. Then, I adopted a creative approach, computer modeling, to estimate the impact of different environmental variables on species diversity and distribution within a specific ecosystem. 

	2. 假定你是高中生李华，将在假期和你校的英国交换生Jack共同完成一项研究性学习任务。请给Jack写一封邮件，提议研究偶像对高中生成长的影响。内容包括: 1.选题理由; 2.实施方案; 3.征询意见。

	
研究性学习

	Research Study/Project:
1加深对学科知识的理解
2促进学生学习科学研究方法
3激发学生的探究和创新意识
4培养整合知识的跨学科思维
	1.deepen ss’ understanding of subject knowledge
2.promote ss to learn the methods of scientific research
3.stimulate/ˈstɪmjuleɪt/激发ss’ sense of inquiry and innovation
4.cultivate an interdisciplinary /ˌɪntədɪsəˈplɪnəri/跨学科的 mindset /ˈmaɪndset/观念模式 that integrates/ˈɪntɪɡreɪt/合并knowledge 

	
	采用多种方法，包括…
1检索和总结文献
2设计在线问卷
3进行调查和访谈以收集数据
4随机选择50个学生。
5采访/咨询专家
6收集和分析数据
7撰写研究报告
	employ a mixed-methods approach, including...
1.search and summarize literatures
2.design online questionnaires
3.conduct surveys and interviews to gather data
4.select 50 Ss randomly
5.interview/consult experts 
6.collect and analyze data
7.write/craft research reports 

	范文1
	见信好。我很高兴我们将在即将到来的假期里一起做一个研究项目。
经过思考，我想提出一个项目，探讨偶像对高中生成长的影响。这是因为偶像，从名人到激励他们的普通人，经常作为榜样，对青少年的价值观和行为产生深远的影响。我们的方法包括调查同龄人，分析数据，也许还会采访教育工作者以获得更深入的见解。
你会对这个感兴趣吗?请尽早告诉我您的想法，因为我渴望与您一起踏上这段研究之旅。   embark  /ɪmˈbɑːk/ v.上船，上飞机；着手，开始（新的或艰难的事情）
	I hope this email finds you well. I am excited that we are to work together on a research project during the upcoming holidays. 
After giving it some thought, I would like to propose a project that explores the influence of idols on the growth of high school students定语从句. That’s because idols, ranging from celebrities to common people who inspire them, often serve as role models and can have a profound impact on teenager’s values and behaviors. Our approach would involve surveying peers, analyzing data, and perhaps interviewing educators to gain deeper insights.
Would this be something you’re interested in? Please let me know your thoughts at your earliest convenience, as I am eager to embark on this research journey with you.

	学校英文报就高三学生体育锻炼情况开展调查。请你
[image: 搜狗截图20241225112037]根据图表内容，以 Sports andHealth 为题写一篇短文。
内容包括：
1. 调查结果；
2. 概述原因；
3. 你的看法。哈三中2024年10月月考

	调查报告
	最近，对我校三年级学生的体育活动情况进行了调查。结果如下：
图表中的数字显示，只有4%的受访学生每天花半个小时以上的时间在体育上。此外，运动时间在20 - 30分钟和不到20分钟的人更多，分别占60%和30%。相比之下，6%的人报告说他们从不做运动。
正如我们所看到的，大多数学生在日常生活中没有优先考虑体育活动，这可能是由于巨大的学术压力。建议我们学生应该经常做足够的运动。这样，我们可以在身体和精神上都受益。
	Recently, a survey has been conducted on physical activity among students in Grade 3 in our school. The following are the results.
The figures in the chart show that only 4% of students surveyed spend over half an hour on sports every day. Additionally, those who engage in sports from twenty to thirty minutes and less than twenty minutes are more, accounting for 60% and 30% respectively. By contrast, 6% of them have reported that they never do sports. 
As we can see, most students don’t prioritize physical activity in their daily life, which perhaps arises from great academic pressure. It’s suggested that we students should do enough sports regularly. In this way, we can benefit both physically and mentally.

	2024年11月绍兴诊断性考试假定你是学校科学社团负责人李华，下月社团将举行“奇思妙想”(Blue-sky Thinking)创新营活动。请你给英国朋友 Chris写一封邮件，请他就活动方案提出意见，内容包括:1.介绍方案;2.征询建议。

	征求建议
	见信好。为了激发学生的好奇心，培养他们的创造力，我们学校科学俱乐部将于下个月组织一次以“蓝天思维”为主题的科学营活动。我写信是想征求你对营地计划的意见。
按照计划，夏令营将提供丰富的活动，如专家讲座，互动研讨会和创意设计合作。夏令营将以著名科学家的演讲开始，其非凡见解一定会鼓励一代人贡献创新的想法。之后，俱乐部的人工智能爱好者也会分享他们的原创设计，让夏令营体验更加愉快和鼓舞人心。鉴于您的经验和敏锐的创新眼光，我们渴望收到您对计划的反馈。最美好的祝福!
	I hope this email finds you well. Aiming to spark students’ curiosity and foster their creativity, our school Science Club is to organize a science camp themed on Blue-sky Thinking next month. I'm writing to seek your advice on the scheme of the camp.
As scheduled, the camp will offer a rich blend of activities like expert lectures, interactive seminars and collaboration on creative designs. The camp will kick off with a lecture delivered by a renowned scientist, whose remarkable insights are sure to encourage the generation to contribute innovative ideas. Afterwards, Al enthusiasts from the club will also share their original designs so as to make the camp experience more enjoyable and inspiring. Given your experience and keen eye for innovation, we are eager to receive your feedback on the scheme. Best wishes!

	2025年4月金华十校二模假定你是某国际学校学生李华。为了帮助师生放松身心，提升校园幸福感，你校打算设立一个“元气补给站”(A Refresh Corner), 现向全体师生征求设计意见，请你写一篇短文，内容包括：(1)描述你的设计；(2)阐述设计理由。
A Refresh Corner on Campus

	设计方案
	为了让老师和学生在繁重的工作和学业压力下安静地逃离，可以建立一个“舒适的阅读天堂”。
依偎在图书馆阳光明媚的角落里，舒适的阅读天堂提供身体舒适和精神更新。这个空间设计了温暖的灯光和柔软的座位，最大限度地减少了干扰，促进了放松。精心挑选的励志书籍提供了一个精神庇护所，辅以茶点，提供花草茶和健康零食。此外，墙上还装饰着一个专门的鼓励板，让每个人都能分享激励和振奋人心的信息。
有着深思熟虑的设计和深深的舒适，这个避风港是我们可以重置，恢复和振作的地方。
	A Refresh Corner on Campus
To offer teachers and students a peaceful escape from heavy workload and academic pressure, “A Cozy Reading Haven”can be set up.
Nestled in a sunlit corner of the library, the Cozy Reading Haven offers both physical comfort and mental renewal. Designed with warm lighting and soft seating, this space minimizes distractions and promotes relaxation. Carefully selected inspirational books provide a mental shelter, complemented by a refreshment station offering herbal teas and healthy snacks. Moreover, the wall is decorated with a dedicated encouragement board allowing everyone to share motivational and uplifting messages.
With thoughtful design and deep comfort,this haven is where we can reset,restore and refresh.

	2025年湖北省新八校协作体高三二月联考假定你是李华，你校将举办第12届科技作品展览节，开幕日期为2月7日。请你向英国交换生Mike写一封邮件，内容包括：1. 介绍活动；2. 邀请参加。

	
	你最近过得怎么样？随着第十二届“科技作品展”的临近，我很高兴向您介绍一些有关的事情，并邀请您参加。
首先，本次活动将于2月7日在我校启动。正如预期的那样，展览无疑将吸引众多学生爱好者。其次，我们热切期待的是各种各样的作品，比如太阳能风扇和人工智能辅助机器人清洁工。此外，除了精彩的讲座外，还将如期举行技术测试。
希望你们对我所介绍的内容非常感兴趣。我们非常期待您的参与。期待您能尽快接受我诚挚的邀请。
	How have you been doing recently? With the twelfth “Science and Technology Works Exhibition” approaching, I am overjoyed to introduce to you something concerned and invite you to it as well.
Firstly, it is on February seventh that the event will be launched in our school. As desired, the exhibition will undoubtedly appeal to numerous student enthusiasts. Secondly, what we are expecting enthusiastically is that varieties of works like solar-powered fan and AI-assisted robot cleaner will be put on exhibition. Additionally, not only will captivating lectures be delivered but also a technology- oriented quiz will be held as scheduled. 
Hopefully, you are intensely keen on what I have introduced. Your participation is greatly anticipated. Looking forward to your accepting my sincere invitation as promptly as possible.



	2.劳动教育+

	 2024届 Z20 高三第一次联考假定你是校学生会主席李华，你校将于下周开展以“Labor is the Most Beautiful”为主题的劳动周活动，请你以学生会的名义发起倡议，内容包括：1. 学生目前对劳动的态度； 2. 劳动的意义； 3. 呼吁参加。

	倡议信
	1.目前，大多数学生都被繁重的家庭作业所负担，这阻碍了他们亲自劳动，更不用说从劳动中获得乐趣了。
2.在这样一个竞争激烈的世界里，许多家长只关注学生的学习成绩，而忽视了教授学生基本的社交和生活技能，这些技能本来可以通过劳动教育来培养。
3.随着社会经济的快速发展，学生过早地接触社交媒体和电子游戏，从而剥夺了他们在家庭和学校积极接受劳动教育的兴趣。
4.劳动是我们中国人世世代代弘扬的一种特质/精神，它可以...
①培养对劳动的兴趣，培养正确的世界观、人生观和价值观;
②丰富我们的人生阅历，磨炼我们的意志，培养积极的劳动观念和吃苦耐劳的精神;
③帮助学生掌握必要的技能，学会欣赏劳动的价值。
5.更重要的是，劳动教育还可以改善学生的身心健康。否则，学习成绩好的学生但缺乏生活技能的学生不太可能成功。
6.此外，学习中国劳模的精神，他们的勤劳，勤奋，责任感和创新精神可以为我们未来的工作和生活奠定坚实的基础。
7.快来加入我们吧!我们为大家精心策划了一份劳动周活动清单，这些活动既有趣又充实，值得你一试!
8.随着劳动节临近，我们希望每个人都能发扬这种精神，努力提高自己，让世界变得更美好。
9. 来探索久违的劳动之美吧!
	[bookmark: OLE_LINK8]1. Currently, most students are buried in/ occupied with heavy homework load, which hinders them from doing labor in person, let alone attaining the delight from labor. hinder /ˈhɪndə(r)/ v.阻碍，妨碍
2. In such a competitive world, many parents have been only focusing on students’ academic scores/ performance and ignored/ overlooked/ neglected teaching students basic social and life skills, which could otherwise be fostered/cultivated through labor education.
3.With the rapid socioeconomic development, students are too early exposed to social media and electronic games, thus depriving them of the interest in actively accepting labor education at home and school. 
[bookmark: OLE_LINK9]4.It is a trait/ spirit we Chinese have been promoting for generations in that因为= labor can… 
①develop an interest in doing labor and cultivate a right view of the world, life and values;
②enrich our life experience, temper锻造;磨练our will and cultivate a positive view of labor and hard-working spirit;
③help students master necessary skills and learn to appreciate the value of labor.
5.More importantly, labor education can also improve students' mental and physical health. Otherwise, students with good academic performance but few life skills are unlikely to be successful. 
6.Moreover, learning the spirit of China’s model workers about their craftsmanship, diligence, the sense of responsibility, and innovation can lay a solid foundation for our future work and life. 
7.Come and join us! We have curated a list of fun-filled and fulfilling/ engaging yet entertaining Labor Week activities that you should try out!
8.As Labor Day approaches, we hope that everyone can carry forward such spirit, work to improve ourselves, and make the world a better place.
[bookmark: OLE_LINK98]9.Come and explore the long-lost delight/ beauty of labor! 

	
	亲爱的同学们:  
目前，劳动教育越来越受到重视，但有些学生只是埋头读书，认为劳动是浪费时间。然而，我们有必要这样做。  
实际上，花在劳动上的时间是值得的。它可以促进我们的实践技能，坚强意志，团结合作。与此同时，我们也将得到宝贵的机会来贡献我们的份额，并获得精神上的满足。
因此，积极从事劳动，承担我们的义务，无论是在家里还是在学校。它将被证明是非常有益和必要的。    

	Dear fellow students,
Currently, labor education has been increasingly attached great importance to, but some students just bury themselves in books, believing that labor is a waste of time. However, it is necessary for us to do it. 
Actually, time spent laboring is rewarding. It can promote our practical skills, strong will, unity and cooperation. Meanwhile, we will also be given the precious chances to contribute our share and rewarded with a spiritual fulfillment. 
Therefore, actively engage in labor and take our obligation both at home and at school. It will turn out to be very beneficial and essential. 
The Student Union

	
	我们将有一个指导探索如何有机农业和垂直农业的实践。相信这不仅是有趣和有教育意义的经历，而且给我们更多了解中国传统可持续农业的机会。
	We will have a guided exploration of how organic farming and vertical farming are practised. We believe it will not only be a fun and educational experience but also give us the opportunity to learn more about Chinese traditonal sustainable agriculture.



	3.社会进步的思辨性话题（人工智能、科技）

	1.不合适；不尊重；不礼貌；不合法
[bookmark: OLE_LINK2]2.网络现象分析：
①侵犯隐私
②网络安全/网络欺凌
③制定网络社交礼仪/一些基本准则
④虚拟世界不是粗鲁或侵略的避难所
⑤在集体的努力下，互联网将演变成一个对所有人来说更加宁静和安全的领域。
⑥这些备选方案平衡了自由和责任，培养了一个充满活力而有序的网络文化。
⑦组织教师指导的合作项目，可以引导学生的精力进入有组织的创作。
3给……带来革命性的，前所未有的变化
4.提供精心根据个人需求定制的学习路径
5.提供引人入胜的经验和详实的反馈
6.使知识获取既充满乐趣又具有互动性
7.智能设备带来的在线课堂和导师无缝整合
8.培养个性化的学习体验和互动的教育工具，革新传统的教学方法，促进终身学习
9.在教育领域，AI的跨学科整合促进了个性化学习体验、自适应评估和互动教学工具，彻底改变了传统课堂环境。
10. ChatGPT确实是缓解我们学习压力的强大工具，但它也是一把双刃剑——过度依赖它可能会让我们变得懒惰; 糟糕的是，它并不能培养学生的批判性思维和解决问题的能力，而这些对学生的学业和终身成功至关重要。
11.一些学生如此习惯和自然地依赖ChatGPT，以致他们会失去创造性思考和独立写作能力。
12. 为解决这些问题，我建议优先采用传统方法来培养学生的写作技巧。提供有针对性的反馈，让他们参与讨论，布置发人深省的写作提示，将促进他们的语言发展和批判性思维能力。
	1.unsuitable/improper/inappropriate；disrespect/disrespectful；
impolite；illegal
2.①invasion of privacy
[bookmark: OLE_LINK1]②cyber security/ cyberbullying
③lay down network social etiquette / some basic guidelines
④the virtual world is not a sanctuary/ˈsæŋktʃuəri/ for rudeness or aggression
⑤with collective efforts, the internet will evolve into a more serene and secure domain for all.
⑥These alternatives balance freedom and responsibility, fostering a vibrant yet orderly cyber culture.
⑦Organizing teacher-guided collaborative projects, could channel students' energy into designated themes and structured creations.
3.bring revolutionary and unprecedented /ʌnˈpresɪdentɪd/前所未有的，史无前例的 transformations to 
4.provide bespoke/bɪ’spəʊk/定制的learning paths meticulously /məˈtɪkjələsli/ 细致地；一丝不苟地 tailored to individual needs
5.offer captivating experience and informative feedback
6.make knowledge acquisition fun-filled and interactive
7.seamless integration with online classrooms and tutors facilitated by intelligent devices
8.foster personalized learning experiences and interactive educational tools, revolutionizing traditional teaching methods and promoting lifelong learning
9.The interdisciplinary/ɪntədɪsə’plɪnəri/ integration of AI facilitates personalized learning experiences, adaptive assessments, and interactive educational tools, revolutionizing the traditional classroom setting. 
10. ChatGPT is really a powerful tool to ease our stress of work, but it is also a double-edged sword—— depending on it too much may make us lazy; worst still, it does not build critical-thinking and problem-solving skills, which are essential for students’ academic and lifelong success. 
11. So habitually and naturally would部分倒装 some students rely on ChatGPT that they might lose the ability to think creatively and write independently. 
12. To address these concerns, I suggest prioritizing traditional methods to develop students' writing skills. Providing targeted feedback, engaging them in discussions, and assigning thought-provoking writing prompts will foster their language growth and critical thinking abilities.   prioritize /praɪˈɒrətaɪz/v.按优先顺序列出；优先考虑（处理）
provoke /prəˈvəʊk/v.激起，引起；激励，刺激     prompt /prɒmpt/v.促使；n.提示


	2025年1月浙江省选考科目模拟卷假如你是校英文报编辑李华,你校科技社团在上周举行了一个“用 VR游中国”(A Virtual Tour around China)体验活动，让同学们能够通过VR眼镜游览祖国著名景点。请你在校英文报上撰写则新闻稿，内容包括: 1.活动介绍; 2.活动反响

	新闻稿
	上周，我们学校的科技俱乐部举办了一场激动人心的活动“虚拟中国行”，结果大受欢迎！
在VR头盔的帮助下，学生们参观了一系列标志性的景点，从长城开始，长城雄伟地蜿蜒穿过头盔显示的景观。他们还游览了紫禁城，欣赏了它巨大的庭院和曾经住过古代皇帝的宏伟大厅。最后我们参观了西安的兵马俑，每个士兵的3D细节都让人震惊。
这次虚拟之旅为学生们提供领略中国魅力的独特体验。参加者都惊叹于逼真的视觉效果和这次虚拟之旅的刺激。
VR = virtual reality 虚拟现实
	A Virtual Tour Around China
Last week, the Tech Club of our school held an exciting event “A Virtual Tour around China”, which turned out to be a huge hit!
With the help of VR headsets, students visited a series of iconic sites, starting with the Great Wall, which snaked majestically across the landscapes displayed in the headsets. They also explored the Forbidden City, appreciating its vast courtyards and grand halls that once housed ancient emperors. The experience ended up with a visit to the Terracotta Army in Xi’an and the details of each soldier in 3D truly stunned everyone.
This virtual tour provided students with a unique experience to appreciate the charm of China. Participants all marveled at the realistic visual effects and the thrill of this virtual tour.
marvel /ˈmɑːv(ə)l/n.令人惊异的人（或事），奇迹v.感到惊奇，大为赞叹

	2025年4月宁波二模假定你是李华，上周你参加了志愿者社团组织的“帮助老人跨越数字鸿沟”活动，请你写一篇短文在班级英语展示角分享此次活动，内容包括：1. 活动内容； 2. 你的体会。
Bridging the Digital Divide for the Elderly

	活动分享
	在一个由数字技术主导的世界里，老年人经常发现自己被抛在了后面。考虑到这一点，我们的志愿者俱乐部上周在天一社区中心开展了一项活动，重点是帮助他们弥合数字鸿沟。
活动开始时，小组演示了一些基本技能：打视频电话、使用移动支付和在线预约医疗。志愿者随后提供个性化指导。通过一步一步的指导，即使是那些对技术犹豫不决的人也逐渐获得了信心。一位满头银发的女士在成功地通过视频与她在大学的孙女通话后，一直含着泪水感谢我们。
这种经历使老年人能够拥抱数字生活。尽管他们最初很挣扎，但他们对学习的渴望令人鼓舞。每一句“我终于做到了！”微笑提醒我，弥合这种差距不仅仅是善意的——建立一个技术团结而不是分裂的未来是一项共同的使命。
	 In a world dominated by digital technology, the elderly often find themselves left behind. Considering this, our volunteer club launched an activity at Tianyi Community Center last week, focusing on helping them bridge the digital divide.
  The activity began with group demonstrations on essential skills: making video calls, using mobile payments, and booking medical appointments online. Volunteers then provided personalized guidance. Through step-by-step instructions, even those hesitant with technology gradually gained confidence. One silver-haired lady, after successfully video-calling her granddaughter at college, kept thanking us with teary eyes. 
  This experience empowered the seniors to embrace the digital life. Despite their initial struggles, their eagerness to learn was inspiring. Every “I finally did it!” smile has reminded me that bridging this gap goes beyond goodwill – it’s a shared mission to build a future where technology unites, not divides.
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